
Notulen Ledenvergadering 20-01-2025 te Zevenaar in zalencentrum Staring.

Aanwezig: 7 personen inclusief bestuur.

Toon Janssen, Bas Wegh, Ton van Uum, Sjoerd Lentjes, Hans Siemes, Cindy Wegh. Rudy Snoep

Afwezig met kennisgeving:

Albert Bruins

1.Opening

Onze voorzitter Ton van Uum opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom.

We houden 1 minuut stilte voor onze overleden leden, Henk Hoogers, Rein van der Kracht en Mente Raven.

Notulen ledenvergadering 2024

Hierover geen opmerkingen,accoord.

Jaarverslag voorzitter

Op 28 november 2024 is het akkoord bereikt over het multifunctionele pad. Dick Molema van gemeente 
Zevenaar zal het project gaan begeleiden. Hiermee is Rosorum “klaar” en zal de focus verlegd gaan worden 
naar steigers elders binnen onze wateren. De zwemvijver voor in honden zal anders worden uitgevoerd dan in 
eerste instantie gepland, dit heeft vooral te maken met het verplaatsen van grond/milieutechnische zaken. Wel 
zal dit in 2025 worden uitgevoerd. De eilanden in de Panoven moeten nodig gerenoveerd worden echter 
hiervoor zal wel inzet nodig zijn van onze leden. Ton van Uum is hierover nog in overleg met de gemeente. De 
Panoven is door SVN afgevist, gek genoeg is hier geen enkele karper gevangen. De reden zou zijn dat er teveel 
begroeiing is waaronder de karper zich kan verschuilen. Als laatste is Ton bezig met het verkrijgen van 
zogenaamde visstempels welke nodig zijn om ook de komende jaren verzekerd te zijn het visrecht op onze 
wateren.  

Kascontrole

De kascontrole is uitgevoerd door Henk Grootoonk, Theo Brandts en Justin van Wanroooij (geen van allen 
aanwezig) hebben akkoord gegeven aan de penningmeester. De vergadering verleend decharge aan het 
bestuur.

Aftreedschema bestuur

N.v.t

Begroting 2025

Voor het 75 jarig jubileum zal in totaal 30.000 euro worden gereserveerd. Dit bedrag is door de vergadering 
goedgekeurd.

Mededelingen

22 maart is er weer een landelijke schoonmaak dag, graag hiervoor meer aanmeldingen. Als de grootste 
vereniging van de Liemers moeten we toch een heel leger op de been kunnen krijgen ? We starten rond 10.00 
en zal om 12.30 eindigen. Voor de inwendige mens word gezorgd. 

Er worden borden geplaatst bij de botensteiger met “camerabewaking”.

Het bestuur is op zoek naar leden die willen meedenken over de invulling van ons 75 jarig jubileum. Denk 
hierbij aan bijvoorbeeld het organiseren van een activiteit(en) en het promoten van onze vereniging via diverse 
(sociale) kanalen.

Viscursus 2025 is in ontwikkeling en zal gegeven worden o.l.v. Henk van Huet en Toon Janssen  

Rondvraag

Hans Siemes : meldt zich aan als controleur

Hans Siemes merkt op dat er ontzettend veel gevoerd word. Directe actie zal komen via de voorzitter in de 
nieuwsbrief.

Sluiting

De voorzitter bedankt iedereen voor de aanwezigheid en sluit de vergadering.




